



# 佛教筏可紀念中學

Buddhist Fat Ho Memorial College

Address: 99 Tai O Road, Tai O, Lantau Island, Hong Kong  
Tel: 2985 5365, 2985 5628 Fax: 2985 5371  
E-mail: info@eclass.bfhmc.edu.hk  
Website: http://www.bfhmc.edu.hk

## MAJOR CONCERNS:

To motivate students to take the initiative and move toward self-directed learning.

激發學習動機，促進自主學習。

To cultivate core values and develop essential problem solving skills.

培養核心價值，發展解難技能。

## 2020-2021 年度自動轉賬繳交學費事宜

敬啟者：有關 2020-2021 年度各級學費表如下：

### 1) 2020-2021 年度學費表：

班別	繳交期數 (1)	月份	學費	
			每月學費 (2)	全年 學費 (2) x (1)
S1	10	9月 - 6月	\$ 600	\$ 6,000
S2	10	9月 - 6月	\$ 600	\$ 6,000
S3	10	9月 - 6月	\$ 600	\$ 6,000
S4	10	9月 - 6月	\$ 600	\$ 6,000
S5	10	9月 - 6月	\$ 600	\$ 6,000
S6	6	9月 - 2月	\$ 1,000	\$ 6,000

### 2) 直接付款授權(自動轉賬)繳交學費事宜：

所有中一至中六家長均須以銀行自動轉賬方式為子女繳交學費，詳情如下：

- (i) 學費每月繳費，中一至中五級全年十期，中六級全年為六期。詳情請參閱上方學費表。
- (ii) 隨函附上直接付款授權書乙份，填妥後於註冊時交回校務處(附有填表參考樣本)。
- (iii) 自動轉賬手續一經辦妥，家長由10月起每月 4 號之前把學費存入指定的戶口。  
**自動轉賬手續未辦妥前**，閣下可以支票或ATM繳付學費。以支票繳交：支票抬頭「佛教筏可紀念中學法團校董會」或「The IMC of Buddhist Fat Ho Memorial College」，並在支票背面寫上學生姓名及班別；以ATM過戶的話，請將入數紙交回校務處，入數紙背面須寫上學生姓名及班別。

如閣下有任何查詢，請與總務主任嚴雁玲老師聯絡 (電話2985 5365)。

校長惲福龍 謹啟

二零二零年六月三十日



# 佛教筏可紀念中學

## Buddhist Fat Ho Memorial College

Address: 99 Tai O Road, Tai O, Lantau Island, Hong Kong  
 Tel: 2985 5365, 2985 5628 Fax: 2985 5371  
 E-mail: info@eclass.bfhmc.edu.hk  
 Website: http://www.bfhmc.edu.hk

### MAJOR CONCERNS:

To motivate students to take the initiative and move toward self-directed learning.

激發學習動機，促進自主學習。

To cultivate core values and develop essential problem solving skills.

培養核心價值，發展解難技能。

30 June 2020

Dear Parents,

### Year of 2020-2021 School Fees paid by Bank Direct Debit Authorization (Autopay)

#### 1) 2020- 2021 Table of School Fees:

Class	Instalments (1)	Month	School Fee	Annual School Fee
			School Fee per month (2)	\$ (2) x (1)
S1	10	Sept - June	\$ 600	\$ 6,000
S2	10	Sept - June	\$ 600	\$ 6,000
S3	10	Sept - June	\$ 600	\$ 6,000
S4	10	Sept - June	\$ 600	\$ 6,000
S5	10	Sept - June	\$ 600	\$ 6,000
S6	6	Sept - Feb	\$ 1,000	\$ 6,000

#### 2) Direct Debit Authorization (Autopay):

All S1 to S6 parents are asked to pay the school fees by Bank Direct Debit Authorization (Autopay). The details are as follows:

- (i) School fees are payable monthly, S1 to S5 students pay in 10 instalments per year, while S6 students pay in six instalments per year. Please refer to the above table of school fees.
- (ii) Attached is a Bank Direct Debit Authorization Application Form, to be completed and handed in to the General Office on the registration day. (Please read the attached sample for reference.)
- (iii) School Fees will be debited by the bank on the 4<sup>th</sup> of each month starting from October. **Before the Bank Autopay comes into effect**, please pay the school fees by cheque or through the ATM. All cheques should be made payable to "The IMC of Buddhist Fat Ho Memorial College". If you pay by ATM, please clearly mark your child's name and class at the back of the bank slip and hand it to the General Office.

Should you have any enquiries, please feel free to contact our General Affairs Mistress, Ms. YIM Ngan Ling, at 2985 5365.

Yours faithfully,

Principal YUON Fuk Lung



# 佛教筏可紀念中學

## Buddhist Fat Ho Memorial College

Address: 99 Tai O Road, Tai O, Lantau Island, Hong Kong  
 Tel: 2985 5365, 2985 5628 Fax: 2985 5371  
 E-mail: info@eclass.bfhmc.edu.hk  
 Website: http://www.bfhmc.edu.hk

### MAJOR CONCERNS:

To motivate students to take the initiative and move toward self-directed learning.

激發學習動機，促進自主學習。

To cultivate core values and develop essential problem solving skills.

培養核心價值，發展解難技能。

(此學費額仍待教育局審批)

(School fee collection for the year is pending approval from EDB)

## 佛教筏可紀念中學

## BUDDHIST FAT HO MEMORIAL COLLEGE

### 2020-2021 年度學費表

### School fees for the year 2020-2021

班別 Class	(1) 繳費期數 Instalments	月份 Month	(2) 每月學費(\$) School Fee per month	(3) = (1) x (2) 全年學費(\$) Annual School Fee
中一 S.1	10	9月 – 6月 Sept. - June	\$600	\$600 x 10 (月/months) = \$6,000 (全年/whole year)
中二 S.2	10	9月 – 6月 Sept. - June	\$600	\$600 x 10 (月/months) = \$6,000 (全年/whole year)
中三 S.3	10	9月 – 6月 Sept. - June	\$600	\$600 x 10 (月/months) = \$6,000 (全年/whole year)
中四 S.4	10	9月 – 6月 Sept. - June	\$600	\$600 x 10 (月/months) = \$6,000 (全年/whole year)
中五 S.5	10	9月 – 6月 Sept. - June	\$600	\$600 x 10 (月/months) = \$6,000 (全年/whole year)
中六 S.6	6	9月 – 2月 Sept. – Feb.	\$1,000	\$1,000 x 6 (月/months) = \$6,000 (全年/whole year)

備註 Remark : 1. 本校設有學費減免機制供有需要家庭申請。請見附表。

Our school provides fee remission scheme for families in need. Please see the attached document.

2. 全年學費額包括了 300 元冷氣費在內。

A air-conditioning fee of \$300 has been included in the annual school fee.